

http://chinasweeper.com/

## -OR-X1800

## 新型纯真空电动清扫车

New type pure vacuum electric road sweeper

颜色可定做 /标配色:蓝白色 ●

Color can be customized /Making color : Blue and white  $\, lue{\mathbb{O}} \,$ 

## ◆性能特性

- · 该机器配备了240L标准箱存放垃圾,易于更换和清洁。
- · 机器的转弯半径小,轴距1330mm,电动助力转向系统提高了转弯的灵活性。
- · 驾驶室可配备空调系统,前挡风玻璃可升降,通风良好,操作环境舒适。
- ·整个驾驶室可翻转,为易损件的快速更换提供了保障。
- · 配备彩色液晶显示器,可观察清扫、翻转时的情况。

## **◆**CHARACTERISTICS:

- · It's with 240L standard bins for storing the garbage, easy to replace and clean.
- The turning radius of the machine is small, with a wheelbase of 1330mm, the electric power steering improves cornering flexibility.
- The cab can be equipped with air conditioning system, the front windshield can be moved up, with good ventilation and comfortable operating environment.
- The whole cab can be flipped, which provides a guarantee for quick and easy replacement of wearing parts.
- Equipped with colorful LCD monitor, which can observe the situation behind when sweeping and reversing.





序号 S/N	项目名称/Item NO.	单位/Unit	参数/Speicification
1	清扫宽度 Sweeping width	mm	1800
2	工作效率 Cleaning efficiency	m²/h	> 18000
3	爬坡能力 Max gradeability	%	25
4	边刷直径 Side brush's diameter	mm	700
5	动力源 Power supply	V	72V (锂电池组/ Lithium battery)
6	连续工作时间 Working time	h	6~8
7	水箱容量 Water tank capacity	L	220
8	垃圾箱容量 Dustbin capacity	L	240
9	驱动功率(电机) Driving power	W	7500
10	作业功率(电机)主刷+风机+边刷+振尘 Working power (motor) Main brush+fan+side brush+vibration	W	5500+150×2+50×2
11	工作速度 Sweeping Speed	km/h	10
12	行驶速度 Driving speed	km/h	> 25
13	过滤面积 Filtering area	m²	24
14	转弯半径 Turning radius	mm	3150
15	尺寸 Dimension(L*W*H)	mm	3100*1140*1950
16	轴距 Wheelbase	mm	1330
17	轮距 Tread	mm	1130
18	净重 Net weight	kg	1650

